

Instructions for downloading the certificates of participation and training from the Southern Regional Resource Center for Bilingual Education.

Web Link: <https://emi-tdc.nsysu.edu.tw/>



Enter your account and password.



帳號 (中山大學老師請填SSO帳號)

密碼 (中山大學老師請填SSO密碼)

登入

註冊

中山大學老師免註冊，請使用SSO帳號直接登入

Read the Privacy Policy and scroll down to the bottom of web page, then click 「Agree to receive relevant information from this website.」 (同意收到本網站相關資訊，並繼續使用)

歡迎光臨「EMI 南區雙語教育區域資源中心網站」(以下簡稱本網站)，為了讓您能夠安心使用本網站的各項服務與資訊，特此向您說明本網站的隱私權保護政策，以保障您的權益，請您詳閱下列內容：

一、隱私權保護政策的適用範圍

包括本網站任何處理您在註冊時所收集的個人資料，隱私權保護政策不適用於本網站以外的相關連結網站，也不適用於非本網站所委託或管理的人員。

二、個人資料的蒐集、處理及利用方式：

當您造訪本網站或應用本網站所提供之功能服務時，我們感佩服務您的佳意，並收集必要的個人資料，並以服務您的數量內處理及利用您的個人資料，詳細內容詳見本政策，本政策不會將個人資料用於其他用途。本政策在您使用服務前，將會顯示在您的姓名、電子郵件地址、聯絡方式及服務時間等，於一般瀏覽時，您註冊會自行記錄相關內容，如您在註冊時提供您的姓名、電子郵件、使用的瀏覽器、瀏覽及點選資料記錄等，做為我們增進網站服務的參考依據，此記錄為內部應用，決不對外公佈。為提供精確的服務，我們會將收集的資料集中進行統計與分析，分析結果之統計數據說明文字呈現，除供內部研究外，我們會將有關統計數據及說明文字，但不涉及特定個人之資料，您可以隨時向我們提出請求，以更正或删除本政策中所登錄或不完全的個人資料。

三、資料之保護

本網站主機採設有防火牆、防毒系統等相關的各項資訊安全設備及必要的安全防護措施，加以保護網站及您的個人資料採用嚴格的保護措施，只由經過授權的人員才能接觸您的個人資料，相關處理人員皆簽有保密合約，如有違反保密義務者，將會受到相關的法律處分，如您業務需要必要委託其他單位提供服務時，本網站亦會嚴格要求其遵守保密義務，並且採取必要檢查程序以確定其確實遵守。

四、網站對外的相關連結

本網站的網頁提供其他網站的網路連結，您也可經由本網站所提供的連結，點選進入其他網站，但該連結網站不適用本網站的隱私權保護政策，您必須參考該連結網站中的隱私權保護政策。

五、與第三人共用個人資料之政策

本網站不會提供、交換、出租或出售任何您的個人資料給其他個人、團體、私人企業或公務機關，但有法律授权的義務者，不在此限。

前述法律之情形包括不限於：

- 經由您書寫同意。
- 法律明文規定。
- 為免除您生命、身體、自由或財產上之危險。
- 與公務機關或學術研究機構合作，基於公共利益為統計或學術研究而有必要，且資料經過處理或轉換成匿名資料方式無法識別特定之當事人。
- 當您在網站的行為，違反服務條款或可能損害或妨礙網站與其他使用者權益或導致任何人遭受損害時，經網站管理單位研所獲悉您的個人資料為為了轉讓、聯絡或採取法律行動所必要者。
- 有利於您的權益。
- 本網站委託相關服務商、處理或利用您的個人資料時，將對委外服務商個人信息監督管理之責。

六、Cookie之使用

為提供您最佳的服務，本網站會在您的電腦中放置我們使用的Cookie，若您不願接受Cookie的存入，可更改您使用的瀏覽器功能項中設定隱私權等級為高，即可拒絕Cookie的存入，但可能會導致某些功能無法正常執行。

七、隱私權保護政策之修正

本網站隱私權保護政策因應需求隨時修正，修正後的條款將刊登於網站上。

同意接收本網站相關資訊，並繼續使用。
Click it

Select [Training courses]. There will be a pop-up window showing: [The data is under setting, if you need more information, please contact the officer]. Select [Check](確定).



Choose the files to be downloaded and printed (PDF), then click the Print button (列印), a new tab will be opened(Allow the pop-out window for Chrome); Each teacher will have different options in the drop-down menu, which displays the courses you have completed and passed. If the course does not appear in the menu, you have not completed it yet. Teachers can also print the certificates of participation in English or Mandarin.

	基礎	進階	高階	
教師能力	1.EMI基本概念及課程設計 2.知識傳授及語言技巧 3.評量策略	1.探討創新教學之行動力 2.課堂討論與引導能力 3.跨文化授課能力	1.同儕指導策略與能力 2.EMI課程創新	
培訓課程 (一)	課程 1.第一次EMI就上手(2hrs) 2.EMI授課語言及技巧(3hrs) 3.EMI活動與評量設計(3hrs) 總時數：8小時	課程 1.創新教學與策略(2hrs) 2.討論引導及語言技巧(3hrs) 3.跨文化溝通與EMI(3hrs) 總時數：8小時	課程 1.指導技巧面面觀(2hrs) 2.專業觀課技巧訓練(2hrs) 總時數：4小時	
	參加教師社群3場			
	教學演示(15mins)	教學觀課(1節)	擔任Peer Mentor(1次)	
		<input type="checkbox"/> Cambridge Assessment English之 Certificate in EMI Skills	<input type="checkbox"/> 1.OPEN Program之EMI課程 <input type="checkbox"/> 2.英國文化協會5日EMI工作坊 完成上述課程之一並參加一次教學演示或觀課	培訓課程 (二)

*點選活動名稱，可選擇要列印的

Select one to print

可列印證書 --請下拉-- 列印

--請下拉--

基礎課程

進階課程(一)

高階課程(一)

研習證明

Attendance Record

EMI Professional Development Program

	Entry	Junior	Senior	
Key Teaching Competencies	<ol style="list-style-type: none"> Mastering EMI key concepts, syllabus design and teaching tips Fluent delivery of EMI lectures and lessons Developing appropriate EMI assessment strategies 	<ol style="list-style-type: none"> Developing understanding of innovative instructional approaches for EMI Enhancing discussions and higher order thinking in EMI Developing intercultural competence for EMI teaching 	<ol style="list-style-type: none"> Developing peer mentoring strategies and skills Classroom observation 	
Option I	<Courses> 1. Introduction to EMI (2hrs) 2. EMI Strategies and Language Use (3hrs) 3. EMI Design and Assessment (3hrs) Total: 8 hrs	<Courses> 1. Innovative Pedagogy for EMI and Model Lessons (2hrs) 2. Discussion and Scaffolding Strategies for EMI Instructors (3hrs) 3. Intercultural Communication in EMI (3hrs) Total: 8 hrs	<Courses> 1. Strategies for EMI Peer Mentoring (2hrs) 2. Professional Class Observation Skills (2hrs) Total: 4hrs	
	EMITC (3times)	EMITC (3times)	EMITC (3times)	
	Micro-teaching (15mins)	Classroom Observations (1 period)	Peer Mentoring (1 time)	
		"Certificate in EMI Skills" organized by Cambridge Assessment English	Online EMI courses offered by OPEN Program or 5-day EMI workshop organized by British Council	Option II

Training courses

- There are three types of training courses: Physical workshops (or edited online courses) provided by regional resource centers, online courses offered by international institutions (including the OPEN Program of the US State Department, and the Certificate in EMI Skills of the Cambridge University Assessment and Examination Institute) (40 hours), and a five-day workshop organized by the British Council (BC)(35 hours).
- The OPEN Program's EMI courses, the Certificate in EMI Skills, and the BC 5-day workshops are calculated based on the study certificates given by the course providers.

Demonstration of teaching/observation of lessons

- The regional resource center will invite experts and scholars (consultant teacher) to provide teaching demonstrations/ class observation feedback.
- Teachers can request a teaching demonstration/class observation feedback by appointment through the regional resource center website system. The executions can be either physical or online (remote synchronization or video recording). After completion, the consultant teacher will submit a teaching demonstration/class observation feedback record to the regional resource center for confirmation and registration.

Teacher Community

- Teachers should participate in at least three community gatherings after joining the EMI teacher training program, the number of times can be calculated across semesters.
- After the community gatherings' participation is counted in the current certification, it cannot be accumulated again in another certification level of the EMI training program.